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استاندار آذربایجان شرقی:

رسانهها به تقویت فضای واقعبینانه در استان کمک کنند/ در اختلاف بین مدیران و فعالان
رسانهای، طرف رسانهها هستم/ حمایت از تولید و پیگیری طرحهای عمرانی در اولویت است

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه از رسانه ها انتظار می رود به تقویت فضای واقع بینانه در استان کمک کنند،

گفت: حمایت از تولید و پیگیری طرح های عمرانی دراولویت است

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، بهرام سرمست در نشست هم اندیشی مسئولین انجمن های صنفی رسانه ای استان با وی افزود: در طول تاریخ برخی نگاه

های امنیتی به آذربایجان شرقی وجود داشته، اما تاکید مدیریت ارشد استان بر لزوم نهادینه شدن نگاهی واقع گرایانه و متعادل است.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه برخی نگاه ها به آذربایجان ناشی از کم اطلاعی است، گفت: از اصحاب رسانه انتظار می رود در راستای تقویت نگاه واقع بینانه در فضای

رسانه، مدیریت استان را کمک کنند.

سرمست به برخی از پروژه های مهم استان اشاره کرد و گفت: انتقال آب ارس به تبریز یک طرح راهبردی است که از اولین روز مسئولیتم در آذربایجان شرقی پیگیر تکمیل آن

هستیم.

وی با اشاره به اینکه پروژه های راه استان مشکل جدی دارند، ادامه داد: وقتی از زنجان وارد آزاد راه تبریز می شویم، محرومیت و جدا افتادگی کاملا لمس می شود و پیگیر آن

هستیم بهسازی آسفالت و روکش این کریدور اجرایی شود.

سرمست تصریح کرد: در مدیریت استان فرایندها چهار ساله تعریف شده و اصل بر این است که کارهای پوپولیستی و پروپاگاندایی دنبال نشوند.

وی اضافه کرد: تکمیل آزادراه های تبریز- ارومیه و تبریز- بازرگان به جد دنبال می شود و معتقدیم از تمام ظرفیت ها برای تحقق این مهم باید استفاده کرد و مهم نیست انجام و

اتمام آنها بنام چه کسی تمام شود.

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه استان در حوزه ریلی دارای ضعف هایی است، گفت: اتصال ایستگاه راه آهن خاوران به ایستگاه مرکزی تبریز، اولویت بوده و ادامه آن به

چشمه ثریا از برنامه های مهم استان در زمینه پروژه های ریلی است.

سرمست گفت: متاسفانه طول عمر برخی از پروژه های عمرانی از طول عمر مجریان آنها بیشتر است.

وی به پروژه های عمرانی نیمه تمام تبریز اشاره کرد و گفت: هیچ شهری به اندازه تبریز دارای پروژه های ناتمام نیست و راهبرد مدیریت استان مبتنی بر تعیین تکلیف این پروژه

هاست.

سرمست تاکید کرد: برای جذب سرمایه گذاری در استان، اعتقاد، انگیزه و برنامه وجود دارد و از همه سرمایه گذاران در آذربایجان شرقی حمایت می کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان در قالب «سه شنبه های اقتصادی» از کارخانه های موفق و دارای طرح های توسعه در کنار واحد

های تولیدی کوچک، بازدید و به مشکلات و مطالبات واحدهای مشکل دار رسیدگی می شود.

وی افزود: به دستگاه های اجرایی تکلیف شده که به جد به وضعیت واحد های تولیدی رسیدگی کنند، زیرا خط قرمز ما تولید و سرمایه گذاری است.

سرمست با بیان اینکه استان را در حالی تحویل گرفته ایم که امنیت سرمایه گذاری آن در رتبه ۲۷ قرار داشت، ادامه داد: امروز موضوع انرژی های تجدید پذیر را دنبال می کنیم و

در این راستا از صندوق توسعه ملی کمک خواسته ایم که سرمایه گذارانی نیز برای ورود به این حوزه اعلام آمادگی کرده اند.

سرمست تشریح کرد: تلاش می شود در حوزه بازتوانی نیروگاه تبریز و ایجاد و توسعه واحد های مبتنی بر تولید انرژی های تجدید پذیر قدم های مثبتی در استان برداشته شود تا

ناترازی انرژی را مدیریت کنیم.

وی با بیان اینکه در حوزه رسانه نیز عقب ماندگی های تاریخی در استان وجود دارد، تاکید کرد: نقش رسانه ها و مطبوعات در جامعه بی بدیل است.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه در مواجهه بین خبرنگاران با مدیران دولتی طرف خبرنگاران خواهم بود، افزود: اگر مشکلی بین خبرنگاران و اصحاب رسانه با مدیران دستگاه

های اجرایی به وجود بیاید، من طرف رسانه ها را خواهم گرفت.
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وی با اشاره به نقش مشاوره در پیشبرد امور افزود: تاکید براین است که در شهرستان ها مجمع مشورتی تشکیل شود.

استاندار آذربایجان شرقی شفافیت را امری مهم دانست و گفت: صداقت و شفافیت بزرگترین سیاست است و از رسانه ها انتظار می رود از کارهای خوب در استان حمایت کنند،

ضمن اینکه انتقاد اصولی رسانه ها را نیز از جنس حمایت می دانیم.

سرمست بر لزوم حمایت از اصحاب رسانه تاکید کرد و گفت: در حمایت از جامعه رسانه نهادهای مسئول باید به وظایف خود عمل کنند و پیگیری های لازم را انجام دهند و این موضوع یکی از

شاخص های ارزیابی مدیران خواهد بود.

وی گفت: اگر به شکل تخصصی و حرفه ای به حوزه ای ورود کنیم، حتما از آن نتیجه خواهیم گرفت.

تعاونی مسکن خبرنگاران، موزه مطبوعات، رتبه بندی خبرنگاران، صندوق قرض الحسنه خبرنگاران، تربیت خبرنگاران حرفه ای و تخصصی موضوعاتی بود که توسط مدیران انجمن های صنفی حاضر در

این نشست، مطرح و در مورد آنها تبادل نظر شد.
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